
Hej Thomas och fritidsnämnden!

Jag heter Savannah Pelizzoli och jag är 14 år gammal vi på björknäs fritidsgård skulle vilja ha en liten 
parkourpark utanför fritidsgården. Parkour är konsten att röra sig från punkt A till punkt B i parkour 
hoppar du över saker klättrar upp för saker gör volter och mycket mer.  Jag gillar parkour för att jag 
har mycket energi och att jag blir glad av det jag brukar köra mycket med mina kompisar som också 
gillar parkour. Istället för att bara gå förbi hindret så i parkour får du tänka med hjärnan hur du ska ta 
dig förbi hindret, du kan hoppa över det göra en volt över eller klättra över det. Jag vill ha en parkour 
park här i björknäs för att det inte finns någon parkourpark i nacka. Jag har pratat med fritidsledarna 
här på björknäs fritidsgård och gjort en skiss över hur parken skulle kunna se ut. Jag klipper in lite 
bilder här för att visa hur parkourhinder skulle kunna se ut. Hoppas att ni gillar mitt förslag.
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